
Styremøte Vikedal Bygdahus

 

Møtereferat 

05.06.2024  

Møtte: Ina Helmers, Asle Øverland og Nils Erik Eide 

Møtte ikkje: Håkon Bakkedal, Tone Helen H. Halleraker, Erlend Nesheim og Johannes H. Leifsen 

Sak Agenda Kommentar Ansvar 

32/24 Sommarfestival 2024 Planleggingsmøte, stoda til no og vidare plan. Båtforeininga 
blir også med på møtet.  

På denne saka møtte Sten Jogeir Særsten og Torleiv Eide frå 
Vikedal Båtforeining.  

På møtet gjekk ein gjennom prosessnotat og avklarte ulike 
oppgåver og ansvarsfordeling. Dette prosessnotatet er internt 
planleggingsdokument som ikkje ligg ved i referatet.  

Styret tek kontakt med pubkomiteen og høyrer kor dei ligg i 
løypa med å skaffe vaktar.  

Konklusjon: Sommarfestivalen 2024 er i rute. Det blei ikkje 
avtalt nytt møte, komiteen kommuniserar via lukka 
Messengergruppe.  

 

 

 

 

 

 

Johannes 

 

06.06.24 Nils Erik Eide 
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